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Balanc del mandat 2019-2023 a Ulldecona , 
L'any 2023 que acabem d'obrir és any d'eleccions 

municipals i, per tant, toca fer balanç de la feina 

feta i marcar nous reptes de present i futur per al 

nostre poble. Podríem o mplir milers de diaris i 

revistes, de posts a les xarxes socia ls i hores de 

ràdio, televisió i vídeo. La nostra intenció, però, és 

simplement fer-vos arriba r e l treball desenvolupat 

des del juny del 2019 quan vam fer-nos càrrec del 

govern municipal després de guanyar les darreres 

eleccions. Els vostres vots, la vostra confian ça, ens 

va permetre situar-nos de nou com la primera 

força a Ul ldecona, en un moment de m àxima 

tensió política i social a Catalunya. Ho vam fer de 

manera responsable i sempre de la mà de 

nombroses persones. Durant aquest temps, que 

inicialment creiem que ser ia més tranquil, hem 

superat una pandèmia mundial i diverses 

emergències climàtiques entre altres moments 

difícils. Només amb molta dedicació, treba ll, 

constància i sacrifici ha estat possible arribar fins 

aquí. La fotografia d'aquesta portada, però, és 

l'altra cara de la moneda, la part bona del mandat. 

La consolidació d'un bon i gran equip, la 

satisfacció un cop superades les adversitats, la 

feina co lze a colze, e ls quilòmetres recorreguts i 

els somriures compartits. 

Som persones de fets i de poques paraules. En els 

propers butlletins anirem recordant la feina feta i el 

resultat de l'actua l mandat municipal. A la vegada, 

anirem apuntant quines són les noves propostes 

que plantegem per seguir fent avançar el nostre 

poble, per seguir ampliant serveis públics de 

qualitat a l'abast de tothom, per seguir millorant la 

qualitat de vida de tots p legats. Aquesta és la 

vertadera i única finalitat de la nostra pol íti ca. 



La gestió municipal d'una pandèmia mundial 
per Núria Ventura. Alcaldessa d'Ulldecona 

A ningú se l i escapa que l'actual 

mandat municipal ha estat marcat 

per la pandèmia de la covid-19, 

que ara fa t res anys arribava com 

un tsunami emportant-se vides, 

projectes i somnis per endavant. 

Han estat dos anys complets 

centrats en la gestió d'una crisi 

sanitària que va acabar sent 

també econòmica i social amb les 

conseqüències que això comporta 

a tots els nivells. 

Les primeres setmanes van ser 

d'una tensió increïble. Des dels 

municipis, des dels ajuntaments, 

vam haver d'improvisar per donar 

resposta ràpida i eficient als 

nostres pobles sense tenir ni la 

informació, ni els mitjans, ni els 

recursos, ni les competències per 

fer-ho. Però vam estar al peu del 

canó i, en el nostre cas, vam poder 

comptar amb nombrosos veïns i 

veïnes sempre disposats a 

col·laborar i ajudar. 

La primera fase d'emergència i 

confinament vam patir segon a 

segon sensacions d'angoixa difícil 

de descriure, aquel la temor que 

teníem tots de no saber, sumant-li 

el pes de la responsabilitat en 

estar al capdavant de 

l'Ajuntament. Cada minut era un 

repte superat, cada dia un pas cap 

no sabíem on, però que havíem 

de donar. Mirat amb la 

perspectiva que ens porta el 

temps crec, però, que en l'àmbit 

municipal la gestió va ser bona i 

vam estar a l'altura que les 

circumstàncies ens requ~rien. Vam 

gestionar i vam informar 

diàriament de quina era la situació 

per tal de traslladar la necessària 

tranquil·litat i poder així treballar 

amb rigor i prendre les decisions 

oportunes. 

Personalment, em sento orgullosa 

de la feina feta, de la resposta 

ciutadana de la immensa majoria 

dels nostres veïns i veïnes, de la 

dedicació, compromís i esforç del 

govern municipal i de tots i 

cadascun dels treballadors de 

l'Ajuntament. Vam repartir menjar, 

medicaments, mascaretes, vam 

acompanyar les persones grans, 

especialment les que estaven 

soles, els comerços i establiments 

tancats, vam reprogramar tots els 

serveis municipals, vam aprendre 

a relacionar-nos a través de la 

tecnologia i, sobretot, no vam 

perdre la força per aixecar-nos dia 

a dia i donar el millor de natros. 

Recordo especialment els "bon 

dies" virtuals, el primer dia que 

per franges horàries tothom 

tornava a xafar els carrers, el 

somriure dels xiquets i xiquetes, la 

música als balcons, les caminades 

al Riu Sénia que baixava preciós 

aquella primavera ... 

En contra del que pugueu pensar, 

la gestió de la "desescalada" va 

ser encara més complicada . La 

necess itat de tothom per saber al 

minut què es pod ia fer i què no, 

l'ànsia per exigir respostes abans 

d'hora o la dificultat per entendre 

algunes de les mesures 

establertes sempre amb mirada 

de ciutat va resultar un còctel 

explosiu. L'única lectura d'aquells 

mesos van ser el BOE i el DOGC! 

Però ni temps ens deixaven per 

interpretar diàriament les noves 

normatives, l'a llau de consu ltes 

ens saturava. Va arribar l'estiu i 

vam seguir trebal lant, amb moltes 

dificultats, retornant l'activitat al 

carrer, amb programacions 

culturals segures que ens 

permetien seguir endavant i 

pensar que aquell malson 

acabaria aviat. Va ser l'estiu de les 

llistes, de les desinfeccions ... A 

final d'any, ja amb l'esperança de 

l'arribada de la vacuna, tot es ve ia 

d'una altra manera, i tant durant el 

procés d'immunització de la 

població com durant tot el 2021 

vam seguir dedicant temps a 

tasques que no ens eren pròp ies, 

però on calia el nostre 

acompanyament i suport. Seguir 

treballant va ser la nostra constant 

durant tota la pandèmia. 

Ha estat el mandat més intens que 

recordo. També segurament el 

més desagradable i difícil, però a 

la vegada, aquell en què he sentit 

més de prop la confiança i estima 

de la majoria del nostre veïnat, en 

què la satisfacció per la feina ben 

feta ha estat més reconfortant. Els 

moments difícils són els que ens 

ajuden a créixer individualment i 

de manera col·lectiva. És sumant 

l'única manera que podem 

avançar. En aquest sentit, només 

t inc paraules d'agraïment per a 

totes les persones, entitats, 

associacions, empreses, comerços 

i estab liments, que d'una manera 

o altra ens han acompanyat, 

ajudat i recolzat, en algun moment 

durant aquests quatre anys. 

Ara obrim nova etapa en un any 

electora l i esperem seguir 

comptant amb el vostre suport. 


